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Referat frå klimarådsmøte desember 
 

Punkt Beskrivelse Ansvarleg Frist 

1 Gjennomgang av referat frå møte i november 
Ingen merknader 

Jørn Magne  

2 Gjennomgang av klimasatsrapport; klimaambisiøs 
avløpsanlegg i Gol. 
Elin Tangen informerte kort om arbeidene med å 
innføre sekundærrensning ved Gol renseanlegg. 
Rapporten fra Norconsult blir brukt i det videre 
anskaffelsesarbeidet. 

Komtek avd. 
ved Elin T 

 

3 Gjennomgang av klimasatsrapport; klimavennlig 
samferdselsløft i Gol kommune 
Jørn Magne Forland informerte kort om rapporten fra 
Norconsult. I den belyses det hvordan man kan ta i bruk 
mer klimavennlige materialer og metoder, og at man 
bør vekte klima høyt i anskaffelser. Her må kommunen 
imidlertid være oppmerksom på at et klimavennlig 
tiltak ikke nødvendigvis er det sett i en større 
sammenheng, og at det trengs mer erfaring før en kan 
vite noe mer sikkert. Rapporten gir oss uansett en 
rekke råd og tips til å tenke i mer klimavennlig retning i 
forhold til tradisjonelle metoder og materialvalg 

Samfunn og 
utvikling 

 



 

 

innenfor samferdselsprosjekter. 

3 Gjennomgang av rapport frå Skred AS: Kartlegging av 
kritiske punkter i Gol kommune. 
Jørn Magne Forland informerte kort om rapportens 
hovedpunkter, kartlegging av kritiske punkter i bratte 
vassdrag og om anbefalte tiltak for å unngå flom og 
skred. Her har både kommunen og private et ansvar. 
Spesielt blir rapporten viktig i planarbeid, og en må 
også vurdere å se nærmere på spesielt utsatte 
områder. 

Samfunn og 
utvikling 

 

4 Eventuelt 
Hege Mørk informerte om dialog med Sb1 Hallingdal og 
Valdres der det blir sett nærmere på at Gol kommune 
kan bruke deler av sine innskudd til grønne lån. 
Klimarådet vil invitere Sb1 til neste møte for å høre mer 
om dette. 

Jørn Magne  
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